



الشركة الإسلامية العربية للتأمين (ش.م.ع.)
ISLAMIC ARAB INSURANCE CO.(P.S.C.)

معًا. لمستقبل آمن.
SECURING OUR FUTURE. together.

Date: December 8, 2025

التاريخ: 8 ديسمبر 2025

H.E. Waleed Saeed Abdul Salam Al Awadhi

Chief Executive Officer
Securities and Commodities Authority
Abu Dhabi – United Arab Emirates

سعادة/ وليد سعيد عبد السلام العوضي

الرئيس التنفيذي

هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي – الإمارات العربية المتحدة

Mr. Hamed Ahmed Ali

Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي

الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Sub: Notification From Islamic Arab Insurance Company – SALAMA (P.S.C) ("The Company" or "Salama")

الموضوع : تتوسط سلاماً (ش.م.ع) ("الشركة" أو "سلامة")

Further to the Company's previous disclosures regarding the contemplated capital reduction, Salama hereby clarifies that the Company is still in the process of obtaining all required approvals in this regard from the Securities and Commodities Authority (SCA).

إشارةً إلى إفصاحات الشركة السابقة بشأن تخفيض رأس المال المزمع، توضح شركة سلامة أن الشركة لا تزال في طور استكمال إجراءات الحصول على جميع الموافقات المطلوبة بهذا الخصوص من هيئة الأوراق المالية والسلع.

Accordingly, the Company will announce the relevant record date, last entitlement date, and effective date for the implementation of the capital reduction once the required approvals have been obtained and the procedure with the SCA has been completed.

وعليه، ستقوم الشركة بالإعلان عن تاريخ السجل، وتاريخ آخر يوم للاستحقاق، والتاريخ الفعلي لتنفيذ عملية التخفيض فور استكمال كافة الإجراءات والحصول على الموافقات المطلوبة من الهيئة.

The Company will continue to keep the shareholders informed of any material developments in this regard in accordance with the applicable disclosure requirements

وتؤكد الشركة استمرار التزامها بإبقاء السادة المساهمين على اطلاع بكافة التطورات الجوهرية المتعلقة بهذا الشأن، وفقاً لمتطلبات الإفصاح المعمول بها.

With best regards,

مع أطيب التحيات



Ahmad Abdelrahim
Senior Manager, Legal & Compliance

أحمد عبد الرحيم
مدير أول، إدارة الشؤون القانونية والامتثال

المكتب الرئيسي
الطابق الرابع - بناية سبيكروم
مود ميتاء - دبي، إ.ع.م.
ص.ب: ٢١٤
هاتف: ٨٠٠٧٦٦٦٦٦
البريد الإلكتروني: info@salama.ae
الموقع الإلكتروني: www.salama.ae

Head Office
4th Floor - Spectrum Building
Oud Metha - Dubai, U.A.E.
P.O.Box: 10214
Tel: 800725262
E-mail: info@salama.ae
Web: www.salama.ae

SALAMA - Confidential